
Protokoll nr 7, styrelsemöte 2015-11-09, paragraf 76 - 86  
 

 

 

Närvarande ( * ej närvarande) 

 

Ove Johansson  ordf.  Britt Ragnarsson  

Stig Andersson   Kenneth Wisén 

Lennart Henriksson   Mats Gustafsson  suppleant* 

Heimo Käki     Romano Percat  suppleant 

Kurt Larsson 

 

 

§ 76  Mötets öppnande 

          Ordf. Ove Johansson hälsade de närvarande välkomna och 

förklarade mötet öppnat.  

 

§ 77  Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes 

 

§ 78   Val av protokolljusterare  

 Kenneth Wisén utsågs att justera dagens protokoll. 

 

§ 79  Föregående mötesprotokoll 
 Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 80  Inkomna och utgående skrivelser  

Från ”Dina försäkringar”, kretsmöte 2015-11-16, kl. 18:30. 

 

§ 81   Rapporter 

  

a) Ekonomi 

Mycket god ekonomi.   

 

b) Medlemmar 

Antalet medlemmar är för närvarande 582 st. 

 

 



c) Hallunderhåll 

Kontroll av dörrlås i utbygget, kontakt med  

försäkringsbolag.  
 

Ev. mer tilluft i hallen.  
 

Kolla pris på centraldammsugare. 

 

d) Banunderhåll 

Rapport från Kurt. 

 

e) Seriespelet 

Ok. 

 

f) Tävlingar 

Söndagen den 15 november ”Mix” fulltecknad.  
 

Petanque planerar sju tävlingar under 2016, med start den 

10 januari. 

 

g) Lotteri 

Fungerar bra.  

 

h) Uthyrning 

Flyter på. 

 

i) Sponsring 
Träff med sponsorer diskuteras. Två personer per företag. 

Inbjudan skickas tillsammans med fakturan i januari. 

 

j) Servering 

Fungerar tillfredsställande. Schemat för hallvärdarna bör 

justeras. 

 

k) Samrådsgruppen 

Städdagen och uppslutning från klubbarna diskuterades. 

Kjell Berglund ansåg att det bör tas upp i respektive klubb 

och städare utses. 
 

Önskan om Internetuppkoppling i hallen. 



l) Övriga rapporter 

Falkenbergs Energi övergår till tre tidsperioder. 

 

§ 82   Utbyggnad av utebanorna 

 Fortsätter som planerat. 

 

§ 83   Höstens och vinterns verksamhet 

Träning med F.Svensson/E.Carlsson från Lund senareläggs 

till efter årsskiftet. 

 

§ 84 Övriga frågor 

Är vi överkapitaliserade? Ev. justering av medlemsavgiften 

till Alliansen. 
 

Förrådet(arkiv) i Vinberg försäkrat. 
 

Berör kommunens nya dagvattenanslutning boulehallen? 

Kolla upp och om inte, undersök anslutning för hallen. 
 

Uppdrag åt föreningen  ”HjärtLung” att anordna kurs i hjärt-

och lungräddning. 

  

§ 85   Nästa möte 

 Måndagen den 8 februari 2016 kl. 09:30. 

 Årsstämma den 14 mars 2016. 

 

§ 86   Avslutning 

 Ordföranden tackade de närvarande och förklarade mötet 

 Avslutat. 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

 

 

Britt Ragnarsson          Ove Johansson              Kenneth Wisén

              Ordförande    
   

 


